



Consumer and  
Corporate Affairs Canada  
  
Legal Metrology

Consommation  
et Corporations Canada  
  
Métrologie légale

APPROVAL No. - N° D'APPROBATION

S.WA-X201

NOV 14 1983

**NOTICE OF SPECIAL APPROVAL**

THIS NOTICE OF APPROVAL SUPERSEDES NOTICE OF TEMPORARY APPROVAL S.WA-T129

Company: La Compagnie Price Limitée,  
1100 rue Melançon,  
Alma, Lac St. Jean, Québec

Manufacturer: Toledo Scale, Division of  
Reliance Electric,  
Windsor, Ontario

Type of Device: Electronic paper roll scale that when interfaced to an approved and compatible digital weight indicator becomes a weighing system.

Model Number: Indicator - Toledo 8130  
Weighing element - Lamb-Grays Harbour Co.

Accessories: Compatible accessories that meet the requirements and perform in accordance with the Weights and Measures Act, Regulations and Specifications may be used.

Description: This device consists of a weighing element fabricated by Lamb-Grays Harbour Co. utilizing Toledo load cell mounting assemblies with type C3P1, 5000 lb., BLH load cells.

The weight is displayed by a model 8130 Toledo indicator.

**AVIS D'APPROBATION SPÉCIALE**

LE PRÉSENT AVIS D'APPROBATION REMPLACE L'AVIS D'APPROBATION TEMPORAIRE S.WA-T129.

Société: La Compagnie Price Limitée,  
1100 rue Melançon,  
Alma, Lac St. Jean, Québec

Fabricant: Toledo Scale, Division of  
Reliance Electric,  
Windsor, Ontario

Appareil: Balance électronique pour rouleaux de papier qui, une fois reliée à un indicateur pondéral numérique, approuvé et compatible, forme un ensemble de pesage.

N° de modèle: Indicateur - Toledo 8130  
Element de pesage -  
Lamb-Grays Harbour Co.

Accessoires: Peuvent être utilisés les accessoires compatibles qui satisfont aux exigences de la Loi, du Règlement et des prescription ministérielles régissant les poids et mesures.

Description: L'appareil comprend un élément de pesage fabriqué par Lamb-Grays Harbour Co. et constitué d'un ensemble Toledo à cellules de pesage BLH de 5000 lb, type C3P1.

Le poids est affiché par un indicateur Toledo de modèle 8130.

.../2

Special Conditions:

(1) All printed weights not originating from the live scale weight (e.g.; keyboard or computer calculated "Theoretical" weights) must be identified as being "non-live" or "manually" entered weights.

(2) All existing installations covered by this approval are exempt from section 9 and 9.3 of the Ministerial Specifications SGM-3.

Conditions of Approval: Approval is granted under the Weights and Measures Act, S.C. 1970-71-72, chapter 36, and the Weights and Measures Regulations C.R.C.c., 1605 for use in Canada under the general conditions of the said Regulations, and under any special conditions listed above.

Reference No.: G6922-T170-4

Conditions particulières:

(1) Tous les poids imprimés que ne sont pas obtenus par une pesée (par exemple, les poids théoriques calculés par le clavier ou l'ordinateur) doivent être désignés comme des poids théoriques ou introduits manuellement.

(2) Toutes les installations existantes visées par le présent avis sont exemptées de la section 9 et 9.3 de la directive ministérielle SGM-3.

Conditions d'approbation: L'approbation est accordée conformément à la Loi sur les poids et mesures S.R.C. 1970-71-72, chapitre 36, et au règlement d'application C.R.C.c. 1605. L'emploi est autorisé au Canada sous réserve des conditions générales dudit règlement et de toutes les conditions particulières formulées dans le présent avis.

N° de référence: G6922-T170-4

  
W.R. Virtue

Chief  
Legal Metrology Laboratories

Chef  
Laboratoires de la Métrologie légale

NOV 14 1983